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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 22.februāris                                                                                  protokols Nr. 4. 
 

 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 17.02.2023.plkst. 08:36 

- atklāta 22.02.2023. plkst. 09:09 

 

Darba kārtība 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības līdzdalības saglabāšanu SIA “BŪKS”;  

2. Par Ķekavas novada pašvaldības līdzdalības saglabāšanu SIA “Baložu komunālā 

saimniecība”;  

3. Par Ķekavas novada pašvaldības līdzdalības saglabāšanu SIA “Ķekavas nami”;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības līdzdalības saglabāšanu SIA “Ķekavas sadzīves servisa 

centrs”;  

5. Par telpu grupas Gaismas ielā 19 k-8, 5.stāvā, Ķekavā, nodošanu valdījumā  PA „Ķekavas 

sociālās aprūpes centrs”;  

6. Par telpas Zaļajā ielā 5, Baložos, nodošanu Ķekavas ambulancei;  

7. Par saskaņojuma līguma noslēgšanu pašvaldības nekustamajā īpašumā "Sūnu iela", 

Krustkalnos, Ķekavas pagastā;  

8. Par zemes gabala "Osiņas", Ķekavas pagastā, iegūšanu īpašumā. 

Attīstības komitejas jautājumi  

9. Par nekustamā īpašuma  ”Pakaviņi”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā,zemes vienību 

apvienošanu;  

10. Par nekustamo īpašumu  ”Restaurators 133”  un  “Restaurators 134”, Dzērumos, Ķekavas 

pagastā, apvienošanu;  

11. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu “Smildziņas”, 

“Smildziņas-2” un “Rāviņas”, Bērzmentē,  Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai;  

12. Par nekustamā īpašuma “Mazķepaiņi” Ķekavā, lietošanas mērķa maiņu;  

13. Par nekustamā īpašuma “Lielķepaiņi” Ķekavā, lietošanas mērķa maiņu;  

14. Par nekustamā īpašuma “Dagi” Ķekavā, lietošanas mērķa maiņu;  

15. Par nekustamā īpašuma “Dārtas” Ķekavā, lietošanas mērķa maiņu. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

16. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu  uzturēšanas izdevumu tāmju 

apstiprināšanu norēķiniem 2023.gadā;  

17. Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības atbalsta vai kompensācijas piešķiršanas un 

izmaksas kārtību norēķ ar privāto izglītības iest vai bērnu uzraudz pakalp sniedzēju” 

apstiprināšanu;  

18. Par pašvaldības kompensāciju norēķiniem ar bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzēju;  

19. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par līdzfinansējumu privātām 

vispārējās pamatizglītības iestādēm” apstiprināšanu;  

20. Par līdzfinansējuma apmēru privātām vispārējās pamatizglītības iestādēm;  

21. Par Ķekavas vidusskolas telpu nomas maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu;  

22. Par Salaspils novada bibliotēkas atkārtotu izvirzīšanu reģionālās bibliotēkas statusam;  

mailto:novads@kekava.lv
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23. Par Ķekavas novada pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas izveidošanu un 

nolikuma apstiprināšanu. 

Sociālo lietu komitejas jautājums 

24. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu "Par sociālajiem pakalpojumiem 

Ķekavas novadā " apstiprināšanu. 

Finanšu komitejas jautājumi  

25. Par nepabeigtās būvniecības objektu izslēgšanu  no grāmatvedības uzskaites un izmaksu 

norakstīšanu izdevumos;  

26. Par aizņēmumu ņemšanu energoefektivitātes paaugstināšanas investīciju projektu 

realizēšanai.  

 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

      - domes priekšsēdētāja otrais vietnieks Valts Variks. 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācijas  

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska un vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, projektu vadītājs Gints Hermanis;  

Īpašumu pārvaldes vdītājs Edgars Melnieks; 

Finanšu pārvaldes galvenā grāmatvede Evita Egle. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

 

Žilko atklāj domes kārtējo sēdi.  Viņš paziņo, ka attaisnotu iemeslu dēļ deputāte Dace Cīrule 

sēdē piedalīsies attālināti. 

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē, ka izsludinātajā sēdes darba kārtībā iekļauti 27 jautājumi, nav saņemts neviens 

priekšlikums par darba kārtības grozījumiem. 

Jautājumu par darba kārtību nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par izsludināto 

darba kārtību.  
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 22.februāra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu kapitālsabiedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis un nākamie trīs jautājumi ir līdzīgi par līdzdalības 

saglabāšanu pašvaldības kapitālsabiedrībās. Ir veikti kapitālsabiedrību darbības izvērtējumi, 

izvērtējumos noteiktās nepilnības kapitālsabiedrību darbībā pēc izvērtētāju ieteikumiem ir 

novērstas. Lēmuma darbība paredzēta līdz 2026.gada 31.decembrim. Līdz tam jāsagatavo 

iepirkumi atseviškiem kapitālsbiedrību sniegtajiem pakalpojumiem. Īpašumu komitejā notika 

diskusijas, vai tas būtu jādara uzreiz, saņemot vērtējumu no konkurences padomes, tomēr 

secināts, lai viss nebūtu jāveic steigā, tad lēmums paredz šo 2026.gadu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Legzdiņa, Zvaigzne, Melnieks, Andris Vītols, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums, Andris Vītols, Ceļmalnieks, Andris Vītols otrreiz, Jerums otrreiz, Līcis, Variks, 

Ceļmalnieks otrreiz, Putniņa. 

Deputāts Juris Jerums izsaka divus deputāta pieprasījumus: 

- izsniegt Ķekavas novada pašvaldības ierobežotas pieejamības informācijas sarakstu, 

- izsniegt darba uzdevumu, kuru pašvaldība nodeva vērtētājam SIA “Konsorts” attiecībā uz 

visām četrām kapitālsabiedrībām. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Juris Jerums), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saglabāt Ķekavas novada pašvaldības līdzdalību kapitālsabiedrībā SIA “BŪKS”. 

Lēmums pielikumā.  
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2. 
Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu kapitālsabiedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.42:30) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis ir otrais jautājums par pašvaldības 

kapitālsabiedrības izvērtējumu, arī šajā jautājumā vērtējums ir ierobežotas pieejamības 

dokuments. Komitejā lielākās diskusijas bija par to vai nebūtu lietderīgi dalīt teritorijas, nodalot 

tās teritorijas, kas tieši neattiecas uz apsaimniekojamām mājām, tomēr secināts, ka teritorijas 

dalīt nevajag, tomēr jāizvērtē, kad veikt iepirkumu dažādiem pakalpojumiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Legzdiņa, Melnieks. 

Sēdē pārtraukums no 10:00 līdz 10:15. 

Žilko atsāk domes sēdi (ierakstā sēde atsākas plkst. 58:55) 

Turpinājs jautājumu sadaļa, piedalās Melnieks, Jerums, Aigars Vītols, Žilko, Zvaigzne. 

Aigara Vītola deputāta pieprasījums – ņemot vērā, ka izvērtējumā konstatēts, ka pastāv 

konkurences neitralitātes un valsts atbalsta riski, kuru novēršanai veicami pasākumi atbilstoši 

plānam, kuru izstrādās pašvaldība, viņš lūdz izsniegt visu četru kapitālsabiedrību risku 

novēršanas plānus.  

Jeruma deputāta pieprasījums – arī viņš vēlas saņemt Aigara Vītola pieprasītos plānus. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko – 

Izslēgt lēmuma lemjošās daļas 3.punktu,  

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmapriekšlikumu atbalstīt.nis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
  

 

Priekšlikums atbalstīts, tiek koriģēts lēmuma projekts un Žilko aicina balsot par laboto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Juris Jerums), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saglabāt Ķekavas novada pašvaldības līdzdalību kapitālsabiedrībā SIA “Baložu komunālā 

saimniecība”: 

Lēmums pielikumā.  
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3. 
Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu kapitālsabiedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:23:55) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis ir trešais no četriem līdzīgiem jautājumiem, šoreiz 

attiecas uz kapitālsabiedrību Ķekavas nami, komitejā izdiskutēts un tāpat kā pārējos jautājumos 

iepirkuma organizēšanas termiņš ir 2026.gada 31.decembris, tāpat kā citiem lēmumiem, 

nedaudz koriģēti stratēģiskie mērķi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Legzdiņa, Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Jura Žilko – 

Izslēgt lēmuma lemjošās daļas 3.punktu,  

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmapriekšlikumu atbalstīt.nis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, tiek koriģēts lēmuma projekts un Žilko aicina balsot par laboto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Juris Jerums), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saglabāt Ķekavas novada pašvaldības līdzdalību kapitālsabiedrībā SIA “Ķekavas nami”: 

Lēmums pielikumā.  

 

 

4. 
Par pašvaldības līdzdalības saglabāšanu kapitālsabiedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:28:13) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šī ir pēdējā kapitālsabiedrība, tāds pats attīstības 

scenārijs – saistošie noteikumi, risku izvērtējums, iepirkums un gala termiņš 2026.gada 

31.decembris. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates.  

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Jura Žilko – 

Izslēgt lēmuma lemjošās daļas 3.punktu,  

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmapriekšlikumu atbalstīt.nis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, tiek koriģēts lēmuma projekts un Žilko aicina balsot par laboto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Juris Jerums), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saglabāt Ķekavas novada pašvaldības līdzdalību kapitālsabiedrībā SIA “Ķekavas sadzīves 

servisa centrs”: 

Lēmums pielikumā.  

 

 

5. 
Par telpu nodošanu valdījumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:42:02) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis jautājums skatīts gan Sociālo lietu, gan Īpašumu 

komitejā, lēmums paredz nodot telpas Gaismas ielā 19 k-8 piektajā stāvā aptuveni 400 kv.m. 

platībā, deinstitucionalizācijas projekta īstenošanai, telpas ir rekonstruētas un jau pēc pāris 

mēnešiem tās uzsāks izmantot. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot Ķekavas novada pašvaldības aģentūrai “Ķekavas sociālās aprūpes centrs”, valdījumā 

5. stāva telpu grupu 417.20 m2 platībā, kas atrodas adresē Gaismas iela 19 k-8, Ķekavā, 

Ķekavas novadā, aģentūras darbības laiku, noslēdzot atbilstošu valdījuma līgumu. 

Lēmums pielikumā.  
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6. 
Par telpu nodošanu valdījumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:43:37) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – tā kā notārs atteicās izmantot pašvadības telpas, tad tās 

kļuva vakantas un tām pieteicās Ķekavas ambulance. 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Legzdiņa, Jerums, Andris Vītols, Zvaigzne, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot valdījumā Ķekavas ambulancei daļu no nekustamā īpašuma Zaļā iela 5, Baložos, 

sastāvā esošās zemes vienības 14 kv.m. platībā un nedzīvojamās ēkas telpu grupas 220.6 

kv.m., 19.5 kv.m. platībā, un funkcionāli saistīto telpu Nr.902-5 (priekštelpa), 23.4 kv.m. 

platībā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par saskaņojuma līguma noslēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:55:08) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no uzņēmēja, kas vēlas izbūvēt Sūnu 

ielu un pēc izbūves nodot to atpakaļ pašvaldībai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt saskaņojuma līgumu ar SIA “ELKO” par Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma “Sūnu iela” sastāvā esošās inženierbūves izmantošanu, lai veiktu Sūnu 

ielas  pārbūves un ietves izbūves darbus, līguma termiņu nosakot līdz būves nodošanai 

ekspluatācijā. 

 Lēmums pielikumā.  
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8. 
Par zemes īpašuma pārņemšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:56:42) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – pašvaldībā saņemta vēstule no Valsts nekustamajiem 

īpašumiem ar lūgumu izskatīt iespēju pārņemt nekustamo īpašumu Osiņas. Komitejā jautājums 

izskatīts un konstatēts, ka zemi tiešām varētu izmantot pašvaldības autonomo funkciju 

realizēšanai, tādēl sagatavots lēmuma projekts par zemes gabala pārņemšanu pašvaldības 

īpašumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Lūgt VAS “Valsts nekustamie īpašumi” izskatīt jautājumu par valstij piederošā nekustamā 

īpašuma “Osiņas”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, nodošanu Ķekavas novada pašvaldības 

īpašumā bez atlīdzības, lai pašvaldība varētu realizēt kādu vai kopumu no Pašvaldības 

likuma 4.panta pirmās daļas 1., 2., 4., 5., 6., 7., 9., 21.punktā minētajām autonomajām 

funkcijām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

9. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:58:33) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar šo lēmumu tiks apvienotas vienai personai piederošas 

divas zemes vienības, kā rezultātā izveidosies aptuveni 0,8 ha liels zemes gabals, un šādos 

gadījumos nav nepieciešamība izstrādāt projektu, bet to var realizēt, pieņemot domes lēmumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot nekustamā īpašuma “Pakaviņi”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, trīs zemes 

vienības, izveidojot vienu nekustamo īpašumu. 

Lēmums pielikumā.  
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10. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:59:45) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – līdzīgs jautājums – vienai personai pieder divi mazdārziņi, 

kurus apvienojot izveidosies 0,13 ha liels zemes gabals. Arī šai gadījumā projekts nav 

nepieciešams. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot nekustamos īpašumus “Restaurators 133” un “Restaurators 134”,  

Dzērumos, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:01:10) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – visi šie īpašumi pieder vienai personai un tā vēlas pārkārtot 

zemju robežas tā, lai izveidotos divas zemes vienības, piekļuve īpašumiem ir nodrošināta.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamo īpašumu “Smildziņas”, 

“Smildziņas-2” un “Rāviņas”, Bērzmentē, Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai saskaņā ar 

zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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12. 
Par zemes lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:03:02) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis un pārējie trīs Attīstības komitejas jautājumi ir par vienu 

tēmu – saskaņā ar Valsts zemes dienesta aicinājumu tiek mainīts lietošanas mērķis zemes 

platībām, kurās saskaņā ar kadastra datiem ir meža audzes. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem.   

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Mazķepaiņi”, Ķekavā, lietošanas mērķi, nosakot nekustamā 

īpašuma lietošanas mērķi - Zeme, uz kuras galvenā saimnieciskā darbība ir mežsaimniecība.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par zemes lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:06:23) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir tāds pats jautājums, tikai atšķirībā no iepriekšējā šajā 

zemes gabalā tikai daļēji aug mežs, tāpēc tiek noteikts dalītais lietošanas mērķis.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.   

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Lielķepaiņi”, Ķekavā, lietošanas mērķi, nosakot dalīto 

nekustamā īpašuma lietošanas mērķi.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

 

 



1-3 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

11 

14. 
Par zemes lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:08:03) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – tāds pat jautājums, kā iepriekšējais. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Dagi”, Ķekavā, lietošanas mērķi, nosakot dalīto nekustamā 

īpašuma lietošanas mērķi.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par zemes lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:09:37) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šajā gadījumā visā platībā, saskaņā ar Valsts zemes dienesta 

datiem, aug mežs, tāpēc visam īpašumam tiek mainīts lietošanas mērķis. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Dārtas”, Ķekavā, lietošanas mērķi, nosakot nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķi - Zeme, uz kuras galvenā saimnieciskā darbība ir mežsaimniecība.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

16. 
Par izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu tāmju apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:11:20) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes apmeklē 

arī tādi izglītojamie, kuru dzīvesvieta deklarēta citā administratīvajā teritorijā, tie ir 467 bērni, 
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savukārt Ķekavas teritorijā deklarētie 1335 izglītojamie mācās citu administratīvo teritoriju 

izglītības iestādēs, lielākā daļa Rīgā. Pielikumā sagatavota prezentācija un aprēķini par viena 

izglītojamā izmaksām mēnesī pašvaldības izglītības iestādēs, balsoties uz iepriekšējā gada 

naudas plūsmās uzskaitītajiem izdevumiem. Tāme sagatavota atbilstoši Ministru kabineta 

noteikumiem, kas paredz šādu izmaksu apstiprināšanu līdz katra gada 1.aprīlim.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu tāmes no 

2023.gada 1.janvāra pēc 2022.gada naudas plūsmas uzskaitītiem izglītības iestāžu 

izdevumiem pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu sniegtajiem 

pakalpojumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:13:43) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – iepriekšējie saistošie noteikumi tika pieņemti 

2021.gadā, un tajos bija iestrādātas konkrētas atbalsta summas, kas šobrīd mainās, tāpēc 

jāmaina arī saistošie noteikumi. Saistošo noteikumu mērķis ir noteikt kārtību, kādā tiek piešķirts 

un izmaksāts atbalsts par pirmsskolas izglītības apguvi no 1,5 gadu vecuma privātā izglītības 

iestādē un atbalsts, kuru izmaksā bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. Noteikumos 

atrunāti noteikumi, kā piešķir kompensācijas un kā tiek pārtraukta to izmaksa. Atbilstoši saistošo 

noteikumu normām kompensācijas maksimālo apmēru nosaka atbilstoši pašvaldības budžeta 

iespējām. Kompensācijas apmērs no 2022.gada 1.janvāra bija noteikts 190 euro. Izvērtējot 

budžeta 2023.gada iespējas, ir iespēja kompensācijas apmēru noteikt 210 euro apmērā. 

Skatoties uz kopējām izmaksām šo kompensāciju piešķiršanai, tad bez palielinājuma tas ir 

1752800 euro, bet tā kā plānots kompensācijas pieaugums par 20 euro uz katru bērnu, tad 

papildus budžetā būs nepieciešami 66 tūkstoši euro. Saistošo noteikumu projekts tika publicēts 

pašvaldības mājaslapā no šā gada 31.janvāra līdz 14 februārim, bet viedokļi un priekšlikumi par 

saistošo noteikumu projektu netika saņemti. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Romanovska, Žilko, Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.2/2023 “Par pašvaldības 

atbalsta vai kompensācijas piešķiršanas un izmaksas kārtību norēķiniem ar privāto izglītības 

iestādi vai bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzēju” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par pašvaldības kompensācijas apmēra noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:32:09) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – iepriekš apstiprinātajos saistošajos noteikumos noteikts, 

ka kompensācijas apmēru nosaka atbilstoši budžeta iespējām ar pašvaldības domes lēmumu. 

Sagatavots šāds domes lēmums, kas nosaka, ka kopmensācijas apmērs tiek palielināts līdz 210 

euro ar šā gada 1.martu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt pašvaldības kompensācijas apmēru norēķiniem ar bērnu uzraudzības pakalpojuma 

sniedzēju ar 2023. gada 1.martu 210,00 euro.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

19. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:33:50) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – iepriekšējie saistošie noteikumi pieņemti 2021.gada 

novembrī un tajos noteikts, ka pašvaldības līdzfinansējums vienam izglītojamajam ir 50 euro. 

Saistošie noteikumi nosaka kārtību, kādā izmaksājams atbalsta maksājums. Šāds atbalsta 

apmērs ir paredzēts jau no 2018.gada 1.janvāra, tomēr atbalsta apmērs tiks palielināts ar 

nākamo sagatavoto domes lēmumu, kurā būs atrunāta konkrēta summa. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.3/2023 “Par 

līdzfinansējumu privātām vispārējās pamatizglītības iestādēm” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par līdzfinansējuma apmēra noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:36:25) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis lēmuma projekts noteiks konkrētu atbalsta summu. 

Pašvaldība ir saņēmusi iesniegumu no privātās izglītības iestādes Gaismas tilts 97 vecāku 

padomes, kurā viņi aicina palielināt atbalstu vismaz 80 euro apmērā mēnesī par vienu 

izglītojamo sākot ar 2023.gada 1.janvāri. Tomēr, izvērtējot šā gada pašvaldības budžeta 

iespējas, pašvaldība var palielināt atbalstu līdz 70 euro. Līdz šim plānotais atbalsts privātskolu 

audzēkņiem bija 250 500 euro, bet ņemot vērā palielināju, būs nepieciešami vēl 70 tūkstoši euro, 

kas nepieciešams 350 izglītojamajiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt pašvaldības līdzfinansējuma apmēru norēķiniem ar privātām vispārējās 

pamatizglītības iestādēm ar 2023. gada 1.martu 70,00 euro.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst.12:00 līdz plkst. 12:10. 

Žilko atsāk domes sēdi.  

 

Domes priekšsēdētājs paziņo, ka atstāj domes sēdi un sēdes vadību nodod savam otrajam 

vietniekam Valtam Varikam. 
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21. 
Par grozījumiem maksas pakalpomumu cenrādī 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:55:10) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – grozījumi cenrādī izstrādāti balstoties uz Ķekavas 

vidusskolas uzturēšanas izmaksām, kas apstiprinātas 2023.gada budžetā. Cenrādis tiek 

papildināts ar punktu, kurā norādīts, ka Ķekavas vidusskolas aktu zāle tiek iznomāta arī 

publiskiem pasākumiem un pašvaldības iestāžu nodarbībām. Cenrādis izskatīts Izglītības, 

kultūras un sporta komitejā un Finanšu komitejā un tas atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Variks aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumu Ķekavas novada domes 2019.gada 11.jūlija lēmumā Par Ķekavas 

vidusskolas sporta kompleksa (sporta zāles un peldbaseina) Nākotnes ielā 1A, Ķekavā, 

maksas pakalpojumu cenrādi, Ķekavas vidusskolas maksas pakalpojumu (auto apmācība) 

cenrādi un Ķekavas vidusskolas telpu Gaismas ielā 9 un Nākotnes ielā 1A, Ķekavā, Ķekavas 

pagastā, nomas maksas pakalpojumu cenrādi”, izsakot 2. un 3.pielikumu jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

22. 
Par iestādes statusa noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:58:10) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – saņemta Latvijas bibliotēku padomes vēstule ar lūgumu 

atkārtoti izvirzīt Salaspils bibliotēku par reģiona galveno bibliotēku. Salaspils bibliotēka visu 

laiku jau ir pildījusi galvenās bibliotēkas pienākumus 37 reģiona bibliotēkām, bet saskaņā ar 

normatīvo aktu prasībām noteikts, ka bibliotēku akreditācija veicama reizi piecos gados, un 

saskaņā ar sastādīto grafiku Salaspils bibliotēkai atkārtota akreditācija jāveic šā gada aprīlī, bet 

Ministru kabineta noteikumi savukārt noteic, ka reģiona galvenajai bibliotēkai, veicot 

akreditāciju, dokumentiem jāpievieno novadu domju lēmumus par izvirzīšanai reģiona galvenās 

bibliotēkas statusam. Šā iemesla dēļ nepieciešams šis lēmums. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Variks aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atkārtoti izvirzīt Salaspils novada bibliotēku reģiona galvenās bibliotēkas statusam.  

Lēmums pielikumā.  
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23. 
Par komisijas izveidošanu un tās nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:00:53) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – saskaņā ar normatīvajiem aktiem pašvaldībai 

jānodrošina šādas komisijas darbība un pieejamība bērniem ar speciālām vajadzībām. Ķekavas 

novadā līdz šim nav bijusi izveidota šāda komisija, jo šo pakalpojumu novada bērniem 

nodrošināja Olaines novada pašvaldība. No šā gada Olaines pašvaldības komisija vairs nevar 

šo pakalpojumu sniegt mūsu novada bērniem, jo viņiem būtiski pieaudzis sniedzamo 

pakalpojumu skaits. Izglītības, kultūras un sporta pārvalde apzināja pārējās apkārtējās 

pašvaldības, bet arī tām pieaudzis sniegto pakalpojumu skaits, tāpēc arī neviena cita pašvaldība 

nevar uzņemties šo pienākumu sniegšanu mūsu novada bērniem, tāpēc jāveido sava pedagoģiski 

medicīniskā komisija. Attiecībā uz finansējumu, tad šā gada budžetā ir paredzēti līdzekļi šīs 

komisijas darba nodrošināšanai. Pēc provizoriskiem datiem tie varētu būt 96 bērni, kuru lietas 

tiktu virzītas izskatīšanai šajā komisijā. Komisijas sastāvā paredzēti pieci locekļi un pielikumā 

pievienots arī komisijas nolikums. Komisija darbosies Centrālās administrācijas Izglītības, 

kultūras un sporta pārvaldes uzraudzībā. Pēc šī lēmuma pieņemšanas tiks izsludināts konkurss 

uz vakantajām komisijas locekļu amata vietām, un pārvalde jau ir uzrunājusi atsevišķus 

speciālistus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Variks aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izveidot Ķekavas novada pašvaldības pedagoģiski medicīnisko komisiju un apstiprināt 

komisijas nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

Plkst.12:25 deputāte Dace Cīrule pārtrauc dalību domes sēdē. 

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

24. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:04:43) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – līdz ar jaunā Pašvaldības likuma stāšanos spēkā, šie 

saistošie noteikumi bija vieni no tiem, kuriem bija jāizvērtē to atbilstība likuma normām. 

Ķekavas novada sociālais dienests, veicot šo izvērtējumu, konstatēja, ka jāgroza trīs saistošo 

noteikumu punktus, pārējās saistošo noteikumu normas atstājot tai pašā redakcijā, kādā tās tika 

apstiprinātas 2021.gada septembrī. Tālāk viņa skaidro sīkāk par veicamajiem grozījumiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Variks aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.4/2023 “Par sociālajiem 

pakalpojumiem Ķekavas novadā”” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

25. 
Par būvniecības objektu izslēgšanu no uzskaites 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:09:19) 

Par jautājumu ziņo Valts Variks – pašvaldībā grāmatvedības uzskaitē iekļauti vairāki projekti, 

kuri savā laikā tika uzsākti, bet dažādu iemeslu dēļ tie nav realizēti, tomēr līdzekļi ir tērēti. 

Inventarizācijas komisija tos visus izvērtējusi un devusi rekomendāciju norakstīt izdevumos tos 

projektus, par kuriem skaidri zināms, ka tie netiks realizēti. 

Ziņojumu papildina Evita Egle. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Egle, Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Variks aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izslēgt no Ķekavas novada pašvaldības grāmatvedības uzskaites 11 nepabeigtās būvniecības 

objektus.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

26. 
Par aizņēmuma ņemšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:17:58) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – ir sagatavots lēmuma projekts par aizņēmuma ņemšanu 

energoefektivitātes paaugstināšanas projektu realizācijai pašvaldības iestādēs. Šobrīd procesā 

atrodas trīs energoefektivitātes projekti, kuriem piesaistīts Eiropas savienības fondu 

finansējums, un tie ir bērnudārzs Ieviņa, Ķekavā, pārvaldes ēka Baldonē un Ķekavas kultūras 

nams. Tā kā projektu realizācijā iesaistīts Eiropas finansējums, tad pašvaldībai ir iespējams 

ņemt aizņēmumu sava līdzfinansējuma daļas segšanai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Danovska, Jerums, Jēkabsone, Keisters, Putniņa, 

Hermanis. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Variks aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Lūgt Pašvaldību aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības padomei atļauju 

aizņēmuma saņemšanai trīs projektu “Ķekavas kultūras nama energoefektivitātes 

paaugstināšana”,  “Pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Ieviņa”, Ķekava, Ķekavas 

novads energoefektivitātes paaugstināšana” un “Baldones pilsētas pārvaldes ēkas, Pārupes 

iela 3, Baldone, Ķekavas novads, energoefektivitātes paaugstināšana” realizācijai. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 12:44. 

 

Sēdes vadītāji:  (1PARAKSTS)  J.Žilko 

   (2PARAKSTS) V.Variks 

Sēdes protokolētāja: (3PARAKSTS)  V.Milbrete 
 

 


